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 ZÁPIS 

z 42. jednání Regionální stálé konference pro území Zlínského kraje 

ze dne 14. května 2024 

 
 

 

1/42/2024 Zahájení jednání 

Jednání zahájil předseda Regionální stálé konference Zlínského kraje (RSK ZK), hejtman Ing. Radim 

Holiš. Přivítal účastníky a hosty jednání a konstatoval usnášeníschopnost. Připomněl, že program 

jednání byl zaslán spolu s pozvánkou. Dále předseda zmínil, že podklady ke všem bodům byly zaslány 

členům RSK před jednáním a že po skončení jednání bude vyhotoven zápis, který schvaluje předseda 

RSK ZK. Účastníci zasedání mohou nejpozději do 10 pracovních dnů od rozeslání zápisu zaslat své 

připomínky k zápisu sekretariátu RSK ZK. Zápis poté bude uveřejněn na místě určeném RSK ZK – 

zajistí Sekretariát RSK na internetových stránkách RSK ZK, www.rsk-zk.cz a rozeslán členům RSK ZK.  

 

Schválený program jednání:  

1. Zahájení jednání  

2. Změna personálního obsazení Regionální stálé konference ZK a jejich pracovních skupin 

3. Regionální akční plány (RAP) – Speciální školy, Zdravotní záchranná služba, Silnice II. třídy 

4. Výroční zpráva Regionální stálé konference ZK za rok 2023, Analýza využití fondů EU     

k 31.12.2023 

Pořadové číslo 42/2024 

Termín jednání 14. 05. 2024 

Popis 

Předsedající: Ing. Radim Holiš 

Přítomni: 26 (dle prezenční listiny), 1 člen online 

Omluveni: Ing. David Vychytil, Mgr. Milan Filip, MUDr. Olga Sehnalová,  

Ing. et Ing. Jiří Korec, Ing. et Ing. Martin Habuda, Bc. Hana Ančincová,  

MUDr. Olga Sehnalová, Mgr. Zuzana Vojtová, prof. Mgr. Milan Adámek, Ph.D., 

Bohumil Škarpich, Mgr. Jan Mochťák, 

Místo jednání:  
Krajský úřad Zlínského kraje, zasedací místnost ZZK, 16. NP 

Zahájení a konec jednání:  

zahájení 13:10 hodin, konec 15:20 hodin 

Zapisovatel: Bc. Dagmar Valeriánová, Bc. Dominik Dvořáček 

Účastníci jednání 

Členové a stálí náhradníci s hlasovacím právem: 

Ing. Radim Holiš, Ing. David Mareček, Lubomír Traub, MSc., Ing. Radek Doležel, 

Ing. Mgr. Zuzana Fišerová, Ph.D., Ing. Martin Kobzáň, Ing. Petr Valášek,  

Ing. Zuzana Matulová, Ing. Vojtěch Ryza, Aleš Lahoda, Mgr. Miriam Majdyšová, 

Mgr. Josef Zdražil, Mgr. Tomáš Chmela, Renata Brázdilová, Vít Pořízek, 

Ing. Stanislav Blaha (online), Ing. Adéla Kolářová, Mgr. Ing. Jiří Růžička, 

Stálí hosté: 

Ing. Lenka Kolářová, Ing. Jana Smutná, 

Další účastníci jednání: 

Mgr. Ondřej Zaorálek, Mgr. Zdeněk Opravil, Ph.D., Ing. Beáta Hanousková,   

Bc. Dagmar Valeriánová, Bc. Dominik Dvořáček, Mgr. Pavla Sekyrová,  

http://www.rsk-zk.cz/


 

2 

 
 

5. Pozice Asociace krajů České republiky pro vyjednávání podmínek v novém programovém 

období 2028+ 

6. Podpora projektové přípravy velkých projektů z Národního plánu obnovy 

7. Aktuální informace k programovému období 2021+ a ke kohezní a regionální politice MMR 

8. Představení Sociálního klimatického fondu a příprava Sociálního klimatického plánu 

9. Různé 

10. Závěr jednání 

 

Diskuse: 

V rámci bodu č. 1 byl schválen program jednání. K bodu č. 1 nebyla vedena diskuse. 

Usnesení bylo konsenzuálně schváleno. 

 

 

2/42/2024 Změna personálního obsazení Regionální stálé konference ZK a jejich 
pracovních skupin 

Sekretariát Regionální stálé konference ZK obdržel v průběhu 1. čtvrtletí 2024 návrhy na renominace v 

Regionální stálé konferenci ZK a dalších dvou pracovních skupin, spadajících pod RSK ZK: 

 
1. V Regionální stálé konferenci ZK byl nominován na doposud neobsazenou pozici náhradníka 

radní Ing. Mgr. Zuzany Fišerové, Ph.D., nový vedoucí Odboru školství, mládeže a sportu, Mgr. 
Ondřej Zaorálek. Další personální změna je na pozici náhradnice člena RSK za Agenturu pro 
sociální začleňování (ASZ), paní Bc. Renata Rapčáková. Ta nahradí Bc. Lenku Navrátilovou, 
která zastupovala Mgr. Jana Mochťáka, zástupce ASZ. 

2. V Pracovní skupině Vzdělávání je v návaznosti na nedávné změny ve vedení Odboru školství, 
mládeže a sportu, navržen na pozici místopředsedy této pracovní skupiny a také jako zástupce 
zřizovatelů škol Mgr. Ondřej Zaorálek – nový vedoucí Odboru školství, mládeže a sportu. Mgr. 
Zaorálek na této pozici nahradí Ing. Tomáše Dudu. Ing. Duda je aktuálně nominován v rámci 
členství na pozici zástupce strategického a akčního plánování ve vzdělávání za KÚZK, nahradí 
dosavadního člena této pracovní skupiny Ing. Radovana Výsmeka. V sekci nepovinných 
zástupců PS Vzdělávání dochází ke zrušení pozice typového zástupce, kterou doposud 
zastávala Ing. Lenka Baťová. Po schválení změn bude tato sekce v počtu tří zástupců.  

3. V rámci Pracovní skupiny SMART Region je navržena změna za stávající členku Ing. Evu 
Štěrbovou, zastávající také pozici ambasadorky této PS. Namísto ní je předloženo ke schválení 
členství Ing. Barbory Kubernátové, která nahrazuje E. Štěrbovou také na pozici ambasadorky 
této PS. Další personální změny v této PS se týkají nedávných změn vedoucích Odboru kultury 
a památkové péče a Odboru školství, mládeže a sportu. Za Odbor kultury a památkové péče je 
navrženo členství Ing. Mgr. Moniky Eretové, namísto předchozí vedoucí odboru PhDr. Romany 
Habartové, v PS SMART Region je navržena jako typový zástupce v oblasti kreativního 
průmyslu a kultury. Co se týká Odboru školství, mládeže a sportu, je do této PS jako člen 
nominován nový vedoucí odboru Mgr. Ondřej Zaorálek, který bude vykonávat pozici zástupce 
za oblast vzdělávání.    

 
Jako součást materiálu byl předložen ke schválení aktualizovaný seznam PS při RSK ZK 
v přílohách P01 – P03. 

 
Diskuse: 

K bodu č. 2 nebyla vedena diskuse. 

Usnesení bylo konsenzuálně schváleno. 
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3/42/2024 Regionální akční plány (RAP) – Speciální školy, Zdravotnická záchranná 
služba, Silnice II. třídy 

Bc. Dominik Dvořáček představil tento bod a sdělil, že vzhledem k vyhlášené výzvě IROP v oblasti 
speciálního vzdělávání a školských poradenských zařízení bylo potřeba ke stávajícím 4 RAPům připravit 
nově ještě pátý RAP – Speciální školství, který je předkládán RSK ke schválení. Dále kromě něj jsou 
zde aktualizace dvou stávajících RAP (Zdravotnická záchranná služba a Silnice II. třídy), z důvodu 
běžící přípravy projektů a potřeby zpřesnit parametry jednotlivých projektů. U těchto RAPů (SŠ, ZZS a 
Silnice II. třídy) také představil aktuální stav čerpání v jednotlivých krajích. U RAP – SŠ a ZZS je Zlínský 
kraj první mezi kraji i první v seznamu náhradníků u méně rozvinutých regionů. U RAP – Silnice II. třídy 
jsme v průměru v rámci ČR. Více informací je v prezentaci, která je přílohou tohoto zápisu.  
 

Diskuse: 

Mgr. Opravil se dotázal, zda Zlínský kraj bude stíhat předkládat projekty podle plánu a plnit milníky u 

RAP – Silnice. Ing. David Mareček odpověděl, že všechno běží podle plánu tak, aby byly milníky 

plněny. Dodal, že na Národní stálé konferenci upozorňoval ředitel IROPu, že některé kraje mají u 

předkládání projektů silnic zpoždění anebo je předkládají v nedostatečné kvalitě, avšak Zlínský kraj 

mezi ně nepatří.  

 

Usnesení bylo konsenzuálně schváleno. 

 

 

4/42/2024 Výroční zpráva Regionální stálé konference ZK za rok 2023, Analýza využití 
fondů EU k 31.12.2023 

V tomto bodě Ing. Mareček představil členům RSK Výroční zprávu Regionální stálé konference 
Zlínského kraje za rok 2023 a Analýzu využití fondů EU k 31. 12. 2023.  
Oba dokumenty byly zpracovány sekretariátem RSK dle šablon a podkladů MMR. Po schválení ze 

strany RSK jsou tyto dokumenty odesílány na MMR. 

 

Diskuse: 

Pan hejtman se dotázal Ing. Marečka, jak hodnotí úspěšnost čerpání dotací z EU ve Zlínském kraji za 

rok 2023? Ing. Mareček sdělil, že obecně jsou témata, kde ve využití dotací EU jsou aktivnější 

moravské kraje včetně Zlínského, zejména v podnikatelském sektoru.  V tématech, kde se soutěží a 

kde podmínky výzvy umožňují zapojení subjektů ze Zlínského kraje, se pohybujeme většinou v té lepší 

polovině v čerpání. Ale významných infrastrukturních projektů v dopravě či VŠ vzdělávání máme méně 

než většina regionů. V přiložené analýze je možné se dočíst, v kterých výzvách a tématech se 

v jednotlivých operačních programech pohybuje Zlínský kraj mezi nejúspěšnějšími, a naopak mezi 

nejméně úspěšnými regiony. Pan hejtman se dotázal Mgr. Opravila z MMR, zda není načase aby se 

například podle dat čerpání dotací stát rozhodl, zda by nebylo lepší zamířit finanční prostředky do krajů, 

které tolik nečerpají. Mgr. Opravil odpověděl, že je to o dohodě, kdy se Asociace krajů dokáže 

dohodnout a půjde s nějakým kompromisem na Vládu ČR, kam mají zamířit finanční prostředky. Sdělil, 

že jsou kraje, které tu podporu potřebují i více než Zlínský kraj, ale dodal, že každý kraj má své problémy 

a jde o to tyto problémy prioritizovat a dohodnout se, kam se evropské peníze pošlou. Musí na tom však 

být dohoda Vlády ČR, krajů a dalších územních partnerů.   

 

Usnesení bylo konsenzuálně schváleno. 
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5/42/2024 Pozice Asociace krajů České republiky pro vyjednávání podmínek v novém 

programovém období 2028+ 

V dalším bodě jednání představil Ing. Mareček připravenou pozici Asociace krajů ČR při vyjednávání 

podmínek pro programové období 2028+ a nastínil budoucí směřování kohezní politiky.  

V současné době se na úrovni EU debatuje, jakou podobu bude mít další programové (finanční) období 

2028+, ze strany krajů je patrná podpora pokračování stávající kohezní politiky i po roce 2028 a to 

v současných intencích.  

Pozice Asociace krajů ČR byla představena na jednání Národní stálé konference, která proběhlo 

začátkem měsíce dubna 2024 v Ostravě. Před touto konferencí proběhlo několik společných jednání 

všech územních partnerů (AKČR, Svaz měst a obcí ČR, Sdružení místních samospráv, Národní síť 

MAS, Spolek pro obnovu venkova, Česká biskupská konference) a zástupců MMR. Pozice Asociace 

krajů je následně projednávána na jednotlivých Regionálních stálých konferencích. Kraje jsou 

připraveny přispět k efektivní a účelné přípravě budoucí kohezní politiky a následné implementaci. Je 

žádoucí, aby kraje hrály větší roli než doposud a také by měly být aktivnější ve spolupráci s centrální 

úrovní. Vše by mělo být nadále v souladu s cíli vzájemného vyrovnávání územních rozdílů regionů 

v rámci EU. Ing. Mareček dále konkretizoval informace o nově ustaveném vyjednávacím týmu Asociace 

krajů pro přípravu nové kohezní politiky. Za kraje jsou do budoucna nově navrhovány tzv. Integrované 

(synergické) regionální strategie – IRS. V této souvislosti byl zdůrazněn význam Regionálních stálých 

konferencí (které by měly mít významnější koordinační roli ve využití finančních prostředků EU) a 

dalších platforem v krajích, pracujících ve vzájemné spolupráci se subjekty na národní úrovni a 

v koordinaci se zástupci ostatních územních nástrojů.  

Závěrem bylo uvedeno, že integrované regionální strategie by měly být využity také pro koordinaci 

dalších evropských, národních a jiných finančních zdrojů.  

Další podrobnější informace k této problematice jsou k dispozici v rámci předložené prezentace.  

 

Diskuse: 

Pan hejtman doplnil, že Asociace krajů v současné chvíli neplní takovou úroveň partnerství vůči řízení 

státu, tak jako např. jiné svazky v území. Do budoucna se očekává zjednodušení fungování Asociace a 

hlavním cílem je spojení v uskupení, které generuje především dohody ve vztahu ke všem 

zainteresovaným stranám. 

 

Usnesení bylo konsenzuálně schváleno. 

 

 

 

6/42/2024 Podpora projektové přípravy velkých projektů z Národního plánu obnovy    

 

Ing. Mareček představil 5 vyhlášených výzev z Národního plánu obnovy, v rámci komponenty 4.1.3 – 

Finanční podpora přípravy projektů souladných s cíli EU. Jedná se o tyto konkrétní výzvy: 

➢ Bytové projekty – de minimis 

➢ Příprava velkých projektů 

➢ Podpora projektů již předložených do výzev 

➢ Příprava malých projektů 

➢ Příprava projektů dostupného (vč. sociálního) a udržitelného bydlení 

Blíže představil výzvu 31_24_120, která je zaměřena na projektovou přípravu velkých projektů, na 

kterou mohou kraje a obce (ji jejich organizace) získat dotaci od 7,5 mil. do 35 mil. Kč. Informoval o 
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požadovaném zapojení RSK do hodnocení této výzvy, přičemž v tuto chvíli nejsou ze strany MMR jasná 

kritéria a způsob hodnocení. Až bude toto vyjasněno, bude ke schválení RSK předložen navržený 

postup provedení hodnocení projektů z území Zlínského kraje. Do ostatních uvedených výzev RSK 

nezasahuje. Předběžně předpokládáme zapojení externích hodnotitelů (zástupci z regionální kanceláře 

Czechinvest a Regionu Bílé Karpaty) a typově následující kritéria hodnocení (z pracovní verze 

definovaných kritérií MMR): 

• příspěvek projektu k naplnění zelených cílů EU; 

• realizace projektu v ORP spadajícím do kategorie hospodářsky a sociálně ohrožených území 

(HSOÚ); 

• dlouhodobá udržitelnost zamýšleného projektu (min. 10 let); 

• rozsah územního dopadu realizovaného projektu (velikost spádové oblasti dopadu); 

• reakce projektu na nepříznivý demografický vývoj či budování potřebných kapacit významně 

přispívajících ke zvyšování kvality života. 

Další informace jsou uvedeny v rámci prezentace z jednání RSK.  

 

 

 

Diskuse: 

Pan hejtman pozitivně ohodnotil navrhovaný postup provedení hodnocení za RSK Zlínského kraje. Pan 

Lahoda se zajímal, proč je dán limit 35 mil. Kč, když je podpořen jeden projekt, ale zároveň MMR 

navrhuje nižší limit 23 mil. Kč při podpoře dvou projektů? Navrhl, aby mohly být využity „krajské obálky“ 

na podporu více projektů do celkového limitu 35 mil. Kč. Dále uvedl, že pokud budou projekty různého 

charakteru, bude obtížné či složité při výběru hodnotících kritérií rozhodnout, jaké typy projektů podpořit. 

Mgr. Opravil vysvětlil, že MMR, v době, kdy se tato výzva vyhlašovala, nemělo detailní způsob 

hodnocení se zapojením RSK dořešen. Nicméně se nyní blíží dohoda, jakým způsobem budou RSK 

zapojeny do výběru projektů. Mělo by se primárně jednat o velké projekty a bude záležet na nastavení 

priorit jednotlivých RSK, do které oblasti mají být projekty zaměřeny. Z tohoto důvodu se připravuje 

poměrně široká paleta kritérií, z nichž si RSK jednotlivých krajů vyberou ty nejvhodnější. Toto by mělo 

být v rámci určitého kompromisu, aby nebylo využití těchto prostředků z Národního plánu obnovy pouze 

centrálně řízeno z Prahy. Veškeré schválené projekty musí být realizovány do poloviny roku 2026. V 

tuto chvíli se upřesňují podmínky, aby byly jasné, čitelné a transparentní a samotný výběr bude již na 

jednotlivých RSK. V rámci této diskuse navrhl pan Lahoda doplnění navrženého usnesení k tomuto 

bodu tak, aby byl limit jednotný 35 mil. Kč, bez ohledu na to, zda budou podpořeny jeden, dva nebo více 

projektů v daném kraji. Dále upřesnil, že zmiňovaný termín realizace projektu do poloviny roku 2026 je 

termínem na zpracování projektové dokumentace, nikoliv na realizaci projektu.  

Ing. Adéla Kolářová se zajímala o celkový seznam navržených kritérií ze strany MMR, kdy 

v předložených materiálech k tomuto bodu, je uvedeno, že jich je 20 a v prezentaci je navrženo 5 kritérií. 

Ing. Mareček vysvětlil, že 20 kritérií bylo zasláno pouze jako pracovní návrh MMR, tento návrh byl ze 

strany krajů poměrně výrazně připomínkován a upraven, avšak finální podoba od MMR zatím není 

k dispozici. Proto nyní jen představujeme předběžně, jaké kritéria bychom v rámci Zlínského kraje 

zamýšleli využít. Při hlasování RSK o kritériích bude k dispozici celý seznam kritérií MMR, z něhož 

musíme vybrat minimálně 5. 

Starosta Slavičína Mgr. Chmela se připojil do diskuse s připomínkou, že doporučuje zvýšenou 

pozornost věnovat projektům v oblasti zdravotnictví. K této připomínce se také připojil i pan hejtman.  

Ing. Valášek se dotázal na logiku výběru projektů, kdy je buď zadán limit, a řeší se čas předložení 

žádostí, anebo jsou určena bodovací kritéria, podle něj tyto dva principy spolu v kombinaci nedávají 

příliš smysl. Ing. Mareček zareagoval, že na základě diskuse a informací od MMR víme, že část alokace 

mohou rozdělit RSK v krajích na základě bodovacích kritérií, ale část chce rozdělit MMR na základě 

času předložení žádosti. Ve výzvě to však takhle jasně uvedeno nebylo. 
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V rámci diskuse byl poté blíže specifikován návrh doplnění usnesení k tomuto bodu ve smyslu 

požadavku RSK směrem k MMR na možnost garantovat podporu libovolnému počtu projektů do 

max. limitu 35 mil. Kč, doporučených ze strany RSK daného kraje.  

Podoba nově navrženého a doplněného usnesení je uvedena níže v seznamu všech předložených 

usnesení v rámci jednání.   

 

Doplněné usnesení bylo konsenzuálně schváleno.  

 

 

7/42/2024 Aktuální informace k programovému období 2021+ a ke kohezní a regionální 

politice MMR 

K tomuto bodu byl na jednání přizván zástupce Ministerstva pro místní rozvoj, Mgr. Zdeněk Opravil z 

Odboru strategií a analýz regionální politiky a politiky bydlení. Mgr. Opravil ve své prezentaci představil 

běžící diskusi na národní úrovni k budoucnosti kohezní politiky, novinky v politice bydlení, Národní plán 

obnovy (4.1.3. Systémové podpora veřejných investic, 1.4.1.6 Demonstrativní aplikace ekosystému sítí 

5G, 2.10 Dostupné nájemní bydlení). Dále také informace o aktuálních národních dotačních programech 

MMR, soutěži vesnice roku 2024. Dále představil informace z prvního jednání výboru pro regionální 

politiku, který by měl napříč jednotlivými ministerstvy koordinovat regionální rozvoj, včetně témat, která 

nejsou financována z prostředků EU.  

Poté ředitelka Centra pro regionální rozvoj Ing. Lenka Kolářová představila informace k 81. výzvě IROP 

– cestovní ruch, která je určena pro veřejný sektor v rámci hospodářsky a sociálně ohrožených území 

a dle aktuálních dat zatím zůstává v této výzvě volné 90 % alokace. Na závěr tohoto bodu představil 

Ing. Mareček informace z jednání Národní stálé konference (Ostrava, 4. – 5. 4. 2024). Veškeré 

podrobnější informace jsou obsaženy v prezentaci, která bude součástí příloh tohoto zápisu. 

 

Diskuse: 

Pan hejtman měl poznámku k prezentaci Mgr. Opravila, která se týkala formování způsobu, jak 

koordinovat podporu do území v rámci dotačních výzev. Sdělil, že v ČR se řeší rozvojové projekty, 

nikoliv podle potřebnosti, ale spíše podle toho, na co je zrovna vyhlášena výzva. Mnohem lepší systém 

je např. v Polsku, kde si sami starostové měst a obcí určí, na co dotační peníze použijí (např. oprava 

knihoven, oprava sportovních hřišť – dle konkrétních potřeb dané obce). Mgr. Opravil, sdělil, že mapují 

situaci ve státech EU a mají přehled, jak to funguje u ostatních států. Souhlasí s názorem pana 

hejtmana, je nutné zjednodušovat dotační politiku a snižovat byrokracii s tím související. 

Starosta Slavičína Mgr. Chmela dodal, že k efektivnějšímu nastavení dotačního systému je nutná 

shoda partnerů v území. Potřebujeme společnou pozici, na které se dohodnou kraje v rámci Asociace 

krajů ČR, Národní síť MAS, Svaz měst a obcí ČR, Sdružení místních samospráv, Spolek pro obnovu 

venkova, Česká biskupská konference a případně další partneři. 

K 81. výzvě IROP na podporu veřejné infrastruktury v cestovním ruchu poznamenal pan hejtman, že 

informaci o alokaci k dispozici je třeba co nejvíce rozšířit mezi potenciální žadatele ve Zlínském kraji. 

Doporučil oslovit starosty relevantních obcí a destinační managementy. 

 

Usnesení bylo konsenzuálně schváleno – vzato na vědomí. 
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8/42/2024 Představení Sociálního klimatického fondu a příprava Sociálního 

klimatického plánu  

K tomuto bodu byla na jednání přizvána zástupkyně Ministerstva životního prostředí Ing. Beáta 
Hanousková, která informovala o nově připravovaném Sociálním klimatickém fondu a související 
přípravě Sociálního klimatického plánu. Bude se jednat až o cca 50 mld. Kč v období let 2026–2032, 
které budou využití na řešení negativních dopadů klimatické transformace na zranitelné domácnosti, 
mikropodniky a uživatele dopravy. Sociální klimatický plán by měly být předložen Evropské komisi již 
v polovině příštího roku, proto se na podobě plánu intenzivně pracuje, rovněž v rámci pracovních skupin. 
Zpracovatelé uvítají zpětnou vazbu z území v rámci přípravy plánu a zacílení investic.  Další podrobnější 
informace jsou obsaženy v prezentaci, která je součástí příloh tohoto zápisu. 

 

Diskuse: 

Místostarosta Vsetína Mgr. Ing. J. Růžička se dotázal, jakým způsobem v rámci Sociálního 

klimatického fondu budou vymezeni možní příjemci dotací. Např. zda v oblasti dopravy budou moci být 

podpořeny projekty pro „dopravně chudou oblast“ bez ohledu na uživatele anebo zda podpora bude 

moci směřovat pouze na lidi ohrožené chudobou. Ing. Hanousková zareagovala, že se nyní hledá 

způsob, jak toto nastavit, ideálně tak, aby mohla být podpořena celá oblast bez ohledu na konkrétní 

uživatele dopravy.  

 

Usnesení bylo konsenzuálně schváleno – vzato na vědomí. 

 

9/42/2024 Různé 

V rámci tohoto bodu nebyly vzneseny žádné připomínky ani další podněty. 

 

Navrhovaná a konsenzuálně přijatá usnesení 42. jednání RSK ZK: 

 

Usnesení Regionální stálá konference pro území Zlínského kraje 
 
157/RSKZK42/24  s ch v a l u j e 

 
navržený program jednání 42. Regionální stálé konference pro území 
Zlínského kraje. 

 

Usnesení   Regionální stálá konference pro území Zlínského kraje   
  
158/RSKZK42/24  s ch v a l u j e  

 
1. aktualizovaný seznam členů Regionální stálé konference Zlínského 

kraje dle přílohy P01, 

2. aktualizovaný seznam členů Pracovní skupiny Vzdělávání v území 

při Regionální stálé konferenci Zlínského kraje dle přílohy P02, 

3. aktualizovaný seznam členů Pracovní skupiny SMART Region při 

Regionální stálé konferenci Zlínského kraje dle přílohy P03. 
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Usnesení   Regionální stálá konference pro území Zlínského kraje   
  
159/RSKZK42/24  s ch v a l u j e 
 

1. Regionální akční plán Zlínského kraje Speciální školy dle přílohy 

P01; 

2. Aktualizaci Regionálního akčního plánu Zdravotnické záchranné 

služby dle přílohy P02; 

3. Aktualizaci Regionálního akčního plánu Silnice II. třídy dle přílohy 

P03. 

 

Usnesení    Regionální stálá konference pro území Zlínského kraje  

160/RSKZK42/24   s ch v a l u j e 

             Výroční zprávu Regionální stálé konference Zlínského kraje za rok 
2023 dle přílohy č. P01 

a 

Analýzu využití fondů EU k 31. 12. 2023 dle přílohy č. P02. 

 

 

Usnesení Regionální stálá konference pro území Zlínského kraje 
 
161/RSKZK42/24  s ch v a l u j e  

 

Pozici Asociace krajů České republiky pro vyjednávání podmínek 
v novém programovém období 2028+ 

  

Usnesení Regionální stálá konference pro území Zlínského kraje 
 
162/RSKZK42/24  b e r e   n a   v ě d o m í 

 
Parametry 2. výzvy na finanční podporu přípravy projektů souladných 
s cíli EU (příprava velkých projektů) a navržený způsob zapojení RSK 
Zlínského kraje do hodnocení předložených projektů 
 
a 
 
žádá Ministerstvo pro místní rozvoj o možnost garantovat 
podporu libovolného počtu projektů do max. limitu 35 mil. Kč, 
doporučených ze strany Regionální stálé konference daného 
kraje. 
 
 

     

Usnesení Regionální stálá konference pro území Zlínského kraje 
 
163/RSKZK42/24  b e r e   n a   v ě d o m í 

 
Aktuální informace k programovému období 2021+ a ke kohezní a 
regionální politice MMR. 
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Usnesení Regionální stálá konference pro území Zlínského kraje 
 
164/RSKZK42/24  b e r e   n a   v ě d o m í 

 
Aktuální informace o Sociálním klimatickém fondu a přípravě 
Sociálního klimatického plánu. 

 

 

 

 

 

10/42/2024 Závěr jednání 

 

Na závěr jednání zaznělo, že další řádné jednání RSK ZK se předpokládá na podzim 2024. Předtím 
však bude třeba provést per rollam hlasování k hodnocení předložených žádostí na podporu přípravy 
velkých projektů z Národního plánu obnovy a případné další aktualizace některého z RAPů. 

Poté pan hejtman jednání v 15,20 hod ukončil. 

 

 

Ve Zlíně, dne  

 

 

 …………………………………. 

                                 Ing. Radim Holiš 
       předseda Regionální stálé konference  
             pro území Zlínského kraje 
Přílohy:   Prezenční listina 

Prezentace 
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